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بازیکن رشـــتی نساجی چی با ســـپیدرود به فوتبال ایران 

معرفی شـــد و حدود یک ســـال بعد به خونه به خونه بابل 

پیوست و با وجود اینکه این تیم در لیگ دسته اول به میدان 

می رفت، همراه با جواد نکونام نامش را بیشـــتر از هر زمانی 

بر سر زبان ها انداخت. با این حال وقتی خونه به خونه فقط 

به خاطر تفاضل گل نسبت به نساجی از رسیدن به لیگ برتر 

محروم شد، میری به همراه سایر ستاره  های خونه به خونه از 

تیم بابلی جدا شد و به دیگر تیم خطه شمال یعنی نساجی 

که برای اولین بار به لیگ برتر رسیده بود پیوست. میری این 

روزها اما بیشتر از همیشه در فوتبال ایران مطرح شده چون 

پنجشنبه شـــب و از هفته  بيست وششم رقابت های لیگ 

برتر با شـــوتی استثنایی و از راه دور تک گل نساجی مقابل 

استقلال را به ثمر رساند تا سرخپوشان نساجی دست خالي 

تهران را ترک نکرده و حداقل به تک امتیاز این دیدار بسنده 

کنند هرچند اگر تیم شمالی خوش شانس تر بود شاید هر ۳ 

امتیاز این دیدار نیز به حساب آنها واريز می شد.به بهانه ثبت 

این گل بی نظیر و سایر اتفاقات این دیدار دقایقی با هافبک 

شوت زن نساجی همکلام شدیم. گفت وگوی »فرهیختگان« 

با محمد میری را در ادامه می خوانید.

از گلی که به استقلال زدی شروع کنیم. از فاصله عجیبی 

اقدام به شوت زنی کردی!

من همیشـــه در تیم هایی که بازی می کردم شـــوت زن بودم و 

شـــوت های خوبی هم می زدم امـــا موقعیتش پیش نمی آمد تا 

اینچنین بخواهم خودم را نشـــان بدهم. در هفته ای که گذشت 

و قبل از بازی با اســـتقلال در تمرینات خیلی بیشتر از همیشه 

تمرین شـــوت زنی کردم. واقعا قصد داشتم از بازی با استقلال 

به بعد شـــوت زنی را آغاز کنم که خدا را شکر در همین بازی هم 

شوتی که زدم تبدیل به گل شد.

این شـــوت را به قصد گل زدی یا فقط می خواستی از وسط 

زمین یک شوت زده باشی؟

نه واقعا به قصد گلزنی توپ را شـــوت کردم. اتفاقا قبل از بازی 

با استقلال و زمانی که داشتیم خودمان را گرم می کردیم چند 

شوت محکم و با همین شدت روانه دروازه کردم که یکی از آنها 

گل شـــد و یکی هم به اوت رفت. با این حال به دلم افتاده بود 

که اگر در بازی هم چنین شـــوتی را روانه دروازه استقلال کنم 

می توانم احتمالا یکـــی از گلزنان بازی لقب بگیرم. خودم هم 

انتظار گلزنی داشـــتم چون برای این دیدار به مراتب بیشتر از 

هر بازی دیگری تمرین شـــوت زنی کرده بودم که خدا را شـــکر 

درنهایت این امر محقق شد.

حتما می دانی این گلت تبدیل به سوژه طنز هواداران رقیب 

اســـتقلال شده و آنها به واسطه گل تو برای آبی پوشان طنز 

و فکاهی ساختند.

اتفاقا من هم چندتا از آنها را دیدم اما دوست ندارم کسی بخواهد 

به خاطر گلی که من زدم اســـتقلالی ها را مسخره کند. این هم 

شـــانس استقلال و سیدحسین حسینی بود که چنین توپی از 

میانه زمین تبدیل به گل شود.

حتمـــا به یاد داری که چند ســـال پیـــش تقریبا نمونه این 

شوت را هم کریم باقری در یکی از دربی ها برای پرسپولیس 

تبدیل به گل کرد. البته آن زمان وحید طالب لو درون دروازه 

استقلال بود.

اتفاقا وقتی که تمرین شـــوت زنی می کـــردم آقاحنیف به من 

می گفت شـــوت های تو مرا یاد آقاکریم می اندازد و در بازی هم 

از این شوت ها بزن.

البته خود حنیف هم یک بار در رقابت های جام حذفی از چنین 

فاصله ای به شهرداری یاسوج با پیراهن استقلال گل زده بود.

بله، درســـت است و خدا را شکر که یک گل این شکلی هم به نام 

من به ثبت رسید.

هدف از بازی با استقلال چه بود. برای مساوی به تهران آمده 

بودید یا نیم نگاهی هم به ۳ امتیاز داشتید؟

مـــا برای پیروزی بـــه تهران آمده بودیم و این هدف ماســـت 

کـــه در همه میدان ها برای کســـب ۳ امتیاز به مصاف حریف 

می رویم و هیچ تفاوتی نمی کند مقابل چه تیمی بازی کنیم. 

با این حال در دیدار پنجشنبه شـــب ابتدا حواس مان به یک 

امتیاز بود ســـپس با توجه به شرایط بازی سعی کردیم بازی را 

ببریم و با دســـت پر تهران را ترک کنیم. اتفاقا گل دومی که 

زدم اگر توســـط داور آفساید اعلام نمی شد قطعا به این هدف 

می رسیدیم، ضمن اینکه در نیمه دوم چند موقعیت عالی هم 

داشتیم که درنهایت قسمت نبود تا گل دوم و پیروزی را بزنیم.

بعد از گل تا چند ثانیه زیر دست و پای همبازیانت بودی و 

آنها اینچنین شادی بعد از گل را با تو جشن گرفتند. 

واقعا حیف شـــد چون نگذاشتند شادی بعد از گلم را اجرا کنم 

همین که توپ گل شـــد علی شـــجاعی گردنم را گرفت و چنان 

کشید که نزدیک بود خفه شوم!

محمود فکری بعد از بازی چیزی به تو نگفت؟

من در دقایق پایانی مصدوم شدم و به قدری در رختکن درد داشتم 

و کمرم درد می کرد واقعا یادم نمی آید در آن لحظات چه گذشت. 

البته آقای فکری دقایقی درمورد مصدومیتم با من صحبت کرد 

و وضعیت و حالم را جویا شـــد. واقعا آنقدر درد می کشـــیدم که 

نمی دانم در آن لحظات چه گذشت.

مصاحبـــه فکری که قبل از بـــازی گفته بود با هر نتیجه ای 

خوشحال می شود کمی برایش حاشیه ساز شد و دردسرهایی 

را برای نساجی و مربیان استقلالی این تیم ایجاد کرد.

به نظر من آقای فکری از این صحبت ها منظور خاصی نداشت 

اتفاقـــا او جزء معدود مربیان پاک فوتبال ایران اســـت. او چون 

چندســـال برای اســـتقلال زحمت کشـــیده با این صحبت ها 

می خواســـت میزان علاقه اش به این تیم را نشان دهد نه اینکه 

واقعا بخواهد با هر نتیجه ای حتی شکست نساجی هم خوشحال 

باشد. به نظرم از صحبت های ایشان تعبیر بدی صورت گرفته و 

سوءبرداشت شده بود. درنهایت هم بعد از بازی در این خصوص 

توضیحات کاملی داد و ما هم همان طور که دیدید در زمین با تمام 

وجود بازی کردیم و خود من هم با همه وجودم آن شوت را زدم.

اتفاقا صمد مرفاوی هم در گفت وگویی که داشـــتیم اعلام 

کرده بود چون ما استقلالی هستیم این موضوع بدان معنا 

نیست که در بازی با نساجی بخواهیم به این تیم راه بدهیم.

درست اســـت بالاخره هر کسی یک روز پیراهن استقلال را هم 

پوشیده باشد به این تیم عرق و تعصب دارد اما  کسی شرافتش 

را برای این مسائل زیرسوال نمی برد. اتفاقا کادرفنی و مدیریتی 

قبل از این بازی به ما گفتند با تمام وجود به میدان بروید و حتی 

پاداش لازم را هم برایمان درنظر گرفتند که خدا را شـــکر تیم هم 

نتیجه گرفت.

محمد میری در گفت وگو با »فرهیختگان«: دوست ندارم به خاطر گلم استقلال را مسخره کنند

این شوت هم شانس استقلالی ها و حسینی بود!
فکری از معدود مربیان پاک فوتبال ایران است 
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آگهی مزایده
دانشگاه آزاد اسلامی واحد دزفول در نظر دارد اقلام ضایعاتی و خارج از رده مازاد بر 

نیاز خود را از طریق مزایده عمومی به فروش برساند، لذا علاقه مندان می توانند به منظور 

بازدید و دریافت اسناد مربوطه ظرف دو هفته کاری از تاریخ انتشار آگهی در روزهای کاری 

به نشانی دزفول دانشگاه آزاد اسلامی دایره تدارکات مراجعه نمایند .

شرکت کنندگان در مزایده می بایست یک فقره فیش به مبلغ 10/000/000 ریال به 

عنوان سپرده شرکت در مزایده و یک فقره فیش به مبلغ 200/000 ریال بابت هر برگ 

پیشنهاد قیمت به حساب شماره02168۳201۳006 و شناسه واریز 99۳5020176 

به نام دانشگاه آزاد اسلامی واحد دزفول نزد بانک ملی، شعبه دانشگاه واریز و اصل 

آنها را ارائه نمایند.

بدیهی است کلیه هزینه های مربوطه ازقبیل درج آگهی و تأمین نیروی انسانی و 

ماشین آلات لازم جهت بارگیری، حمل و نقل، بیمه، مالیات و... به عهده برنده مزایده 

خواهد بود و دانشگاه در قبول یا رد هر یک از پیشنهادات مختار است.

تدارکات دانشگاه آزاد اسلامی واحد دزفول

مدرک گواهینامه موقت پایان تحصیلات اینجانب محمد فتائی فرزند مرادحسین به 

شماره شناسنامه 4190009652 صادره از کوهدشت در مقطع کارشناسی ارشد 

رشـــته مهندسی معماری صادره از واحد دانشـــگاه آزاد علوم و تحقیقات تهران 

)لرستان( با شماره 67۳85 مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده 

تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم و تحقیقات تهران 

)لرستان( به نشانی خرم آباد- کیلومتر 5 جاده تهران- مجتمع دانشگاهی آیت الله 

کمالوند – دانشگاه آزاد اسلامی واحد خرم آباد ارسال نماید.

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب ســـروش کیانی فرزند صفرعلی به شماره 

شناســـنامه 1741251605 صادره از اهواز در مقطع کارشناســـی رشته 

مهندســـی عمران – عمران صادره از واحد دانشـــگاهی اهواز با شـــماره 

12/9۳4۳67 – 9۳/9/2۳ مفقود گردیده اســـت و فاقد اعتبار می باشد. 

از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد اهواز 

به نشانی اهواز، فلکه کارگر )فرهنگ شهر( خیابان کارگر جنوبی کد پستی 

68875 – 61۳49 و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

کلیه مدارک موتورسیکلت هوندا کبیر شامل بیمه نامه، سند و برگ سبز مدل 

95 به رنگ آبی به شـــماره موتور 0125۳270688و به شماره شناسایی 

۳12565407۳1 و به شـــماره پـــلاک 11844 – 851 به نام عبدالنبی 

عبودی نژاد مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مـدرک فارغ التحصیلـی اینجانب کیانوش حیدرپورچالشـتری فرزند کیامرز به 

شـماره شناسـنامه 1۳25 صـادره از  آبـادان  در مقطـع کاردانی پیوسـته رشـته 

مکانیـک خـودرو بـه شـماره 115008970 صـادره از واحـد دانشـگاهی کرج 

)آموزشـکده سـما( مفقـود گردیـده اسـت و فاقـد اعتبـار می باشـد. از یابنـده 

تقاضـا می شـود اصـل مـدرک را به دانشـگاه آزاد اسـلامی واحد کرج به نشـانی 

کرج، رجایی شـهر، تقاطع بلوار شـهید موذن و اسـتقلال، مجتمع دانشـگاهی 

امیرالمومنین ارسـال نماید.

آگهی 
ــورخ 98/4/۳1  ــماره 94287 م ــند ش ــت س ــتناد رونوش ــه اس ب

ــناد  ــر اس ــند 1۳98114557410000۳5 دفت ــه س ــا شناس ب

رســمی 5 بندرعبــاس آقــای عیســی ملاحــی فرزنــد ابراهیم تمامی 

شــش دانگ ســهام خــود در مالکیــت لنج بــاری بــه شــماره ثبــت 

12259- بندرعبــاس را بــه آقــای عــارف ایرانی فرزنــد عبدالرحمن 

انتقــال قطعــی داده اســت.

مراتب به استناد ماده 25 قانون دریایی ایران آگهی می گردد.

م.الف 1۰86

تیم فوتبال صنعت نفت آبادان که پیش از شروع فصل  نیلوفرمژدهی
پیک اصلی کرونا را پشت سر گذاشت بارها با چندین روزنامهنگار

بازیکن کرونایی تمریناتش به تعطیلی کشید و حالا 

باز هم کرونا دســـت از ســـر این تیم بر نمی دارد. این اما همه مشـــکلات 

صنعت نفت نیســـت. مسائل مالی بیش از پیش کمر این تیم را خم کرده 

و همه دوندگی های مســـئولان این باشگاه به در بسته می خورد. از پاییز 

ســـال قبل که وزیر نفت طی نامه ای به همه باشگاه ها هرگونه فعالیت در 

ورزش حرفه ای را ملغی اعلام کرد تا امروز هیچ راهکاری برای سامان دادن 

به این تیم ها پیشنهاد نشـــده و مدیران صنعت نفت سرگردانند. با این 

حال مدیران این تیم ازجمله مدیر ورزشی تیم فوتبال صنعت نفت که ید 

طولایـــی در فوتبال دارد هنوز ناامید نیســـتند و با وجود پنجره بســـته 

نقل وانتقـــالات هنـــوز تیم شـــان را زنده نگـــه داشـــته اند. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با مسعود رضاییان را در ادامه می خوانید.

ظاهـــرا باز هـــم بازیکنان تیم تان به کرونا مبتلا شـــدند. چرا تیم تان این 

همه کرونایی دارد؟

طـــوری می گویند کرونایی انگار ما ۳0، 40 زامبی هســـتیم که در تیم صنعت 

نفت فعالیت می کنیم. ما فقط یک بازیکن کرونایی داریم. روزی که با استقلال 

بازی داشـــتیم پاسخ تســـت همه اعضای تیم منفی بود. همه آنهایی که کارت 

دارند صفر مطلق بودند. ســـه چهار روز قبلش بختیار احساس سرماخوردگی و 

تنگـــی نفس کرد و خود را در خانه قرنطینه کرد. از این رو در تمرینات ما حضور 

نداشت. فاخر تهامی هم علائم مشکوکی دارد ولی هر سرماخوردگی الزاما کرونا 

نیســـت. شاید او سرما خورده باشد چون هنوز هیچ جواب مثبتی در مورد او به 

دست ما نرسیده است. 

در بین بازیکنانی که برای بازی با سپاهان به اصفهان رفتند مورد مشکوکی 

نداشتید؟

همه بازیکنانی که راهی اصفهان شدند در صحت و سلامت کامل قرار داشتند. 

تنها مورد مشـــکوک ما تهامی بود و بختیار رحمانی که کرونایش اثبات شـــده 

است. این دو بازیکن همراه تیم به اصفهان نرفتند و تا زمانی که در تستی دیگر 

از میزان ســـلامت آنها مطلع نشویم در تمرینات شرکت نمی کنند و با بازیکنان 

ملاقات نخواهند داشت. 

صحبت از کمک وزارت نفت به تیم های نفتی گاهی به گوش می رســـد. 

چقدر احتمال دارد قوانین اصلاح شـــود و بتوانید از بودجه وزارت نفت 

استفاده کنید؟

نمی دانم آیا امکان دارد این قوانین تغییر کند و می شـــود کاری کرد. اگر 

این طور باشـــد برای ما جای خوشحالی دارد. دوست داریم خبر های 

خوبی بشنویم ولی هنوز خبری نیست. باتوجه به شدت سختگیری ها 

بعید می دانم به این سرعت راه حلی پیدا شود. هزینه هایی که روی 

دست تیم ها مانده زیاد است. باشگاه ها درگیر پروتکل های ابلاغی 

برای مقابله با کرونا هســـتند. اینها به هزینه های روزانه باشـــگاه ها 

اضافه شده است و چه خوب است اگر راهکاری برای تامین هزینه ها 

پیدا شود. 

با توجه به اینکه از کمک های وزارتخانه محروم 

هستید، هزینه ها را چطور تامین می کنید؟

تاکنـــون هزینه های ما از طریق قرارداد هایی که 

با منطقه آزاد اروند به عنوان اسپانســـر اصلی 

داشـــتم تامین می شـــد. این کمک ها نیز نسبت به گذشـــته بسیار کم شده 

و به 25 تا ۳0 درصد رســـیده اســـت. پول نداریم و دست مان بسته است. به 

سختی روزگار می گذرانیم ولی اجازه نمی دهیم و اجازه ندادیم تیم مان زمین 

بخورد. از طرفی امکاناتی که در آبادان فراهم کردیم اعتباری اســـت. وقتی 

در شـــهر خودمان هستیم از اعتبار یک تیم آبادانی استفاده می کنیم. تصور 

کنید اگر بخواهیم از آبادان خارج شـــویم تا پول ندهیم به ما جا نمی دهند. 

هتلی داریم که با بهترین امکانات، غذا و شـــرایط خوب به بازیکنان سرویس 

می دهد. فکر نمی کنم این اتفاق در شـــهر دیگر برای ما وجود داشته باشد. 

بازیکنانی که پیش از شروع فصل به کرونا مبتلا شده بودند در بهترین ویلا ها 

مســـتقر بودند و اجازه ندادیم در روند آماده سازی خللی وارد شود. در کل 

امکانات خوبی برای تیم ما فراهم اســـت ولی همه اعتباری اســـت. 

شـــاید از نظر مالی به تیم ما کمک نمی شـــود ولی باشگاه صنعت 

نفت شخصیت محترمی دارد. 

چرا هنوز نتوانســـتید از کمک وزارت نفـــت و اعتباری که در 

اختیـــار اداره کل ورزش وجوانان اســـتان خوزســـتان قرار دارد 

استفاده کنید؟ 

در این مود بارها توضیح دادیم. موضوع این اســـت که 

پرداخت این پول به باشـــگاه صنعت نفت و حتی دو 

باشگاه دیگر نیازمند اجازه شورای تامین و در نتیجه 

امضای فرماندار شهر مربوطه است. چراکه براساس 

قوانین پرداخت پـــول به ورزش حرفه ای قانونی 

نیست و به نظر می رسد این بودجه نیز با اسم کمک به ورزش همگانی وارد اداره کل 

استان ها شده و براساس تشخیص شورای تامین با توجه به شرایط تیم های فوتبال 

قرار شد به این تیم ها کمک شود. از این رو مراحل اداری لازم دارد که طی کردن 

آن بسیار سخت است. باشگاه صنعت نفت بر خلاف دو باشگاه دیگر خیلی دیر 

اقدام کرد و از این رو با موانع بسیاری روبه رو شد. 

اخیرا شـــنیدیم سراج به دلیل مشـــکلات مالی می خواهد از تیم صنعت 

نفت جدا شود. صحت دارد؟

فکر نمی کنم آن قدر در پرداخت ها عقب باشـــیم که ســـرمربی بخواهد تیم را 

تـــرک کند. البته همه بازیکنان و مربیان و حتی دیگر اعضای تیم ما حق دارند 

مطالبات شـــان را بخواهند ولی موضوع این اســـت که ما تاکنون 60 درصد از 

پول بازیکنان را داده ایم و از خیلی از تیم ها جلو تر هســـتیم. نمی گویم به خاطر 

پرداخت پول بازیکنان کار خاصی کردیم ولی از رقبا عقب نیســـتیم و همچنان 

به دنبال پول هســـتیم. هنوز چند هفته به پایان مســـابقات باقی مانده و همه 

فکر مدیران این باشگاه تامین منابع است. مدیران باشگاه صنعت نفت به فکر 

پرداخت مطالبات همه اعضای تیم هســـتند و امیدوارم موفق شده و پول ها به 

شکلی پرداخت شود تا همه راضی باشند. 

آیا سراج در تیم تان می ماند چون اخیرا زمزمه هایی مبنی بر تغییر سرمربی 

در تیم صنعت نفت شنیده می شود؟

تا جایی که من می دانم صحبت از جدایی ســـراج نیســـت. من تصمیم گیرنده 

نیستم و مسئولیت با مدیران این باشگاه است ولی می دانم تغییری در راه نیست 

و باید به جای این صحبت ها به فکر ادامه مســـابقات باشیم. اخیرا از اظهارات 

سراج تعبیراتی می شود که زیاد جالب نیست. او می داند تیمش با شرایط بدی 

روبه رو شد و از این رو شاید می خواهد تیمش را به کسب پیروزی ترغیب کرده و 

برایشـــان  انگیزه ایجاد کند. بهتر است ما در مسائل بین مربیان و بازیکنان وارد 

نشویم و برای ارتقای جایگاه صنعت نفت تلاش کنیم. 


